

Title (en)

Reversible jewel.

Title (de)

Wendbarer Schmuck.

Title (fr)

Bijou réversible.

Publication

EP 0056203 A1 19820721 (FR)

Application

EP 81401895 A 19811130

Priority

FR 8100224 A 19810108

Abstract (en)

Jewel of the necklace, bracelet or tiara type, which is semi-rigid, whose continuity is interrupted without a closure, enabling it to be put on by temporarily separating branches, composed of a plurality of elements (A, B, C, D, etc) slipped over a link (x) of curved form and having a resilient property, characterised in that this jewel is distinguished by the fact that it comprises, moreover, means (y) rendering the said elements integral with one another, permitting their simultaneous rotation about the said link. The invention applies to necklaces, bracelets or tiaras. <IMAGE>

Abstract (fr)

Bijou du genre collier, bracelet ou diadème du type semi-rigide présentant une solution de continuité sans fermoir, permettant sa pose par écartement provisoire des branches, composé d'une pluralité d'éléments (A, B, C, D..) enfilés sur un lien (x) de forme curviline et doué de propriété résiliente caractérisé en ce que ce bijou se particularise par le fait qu'il comprend en outre des moyens (y) rendant lesdits éléments solidaires les uns des autres permettant leur rotation simultanée autour dudit lien. L'invention s'applique à des colliers, bracelets ou diadèmes.

IPC 1-7

A44C 5/12

IPC 8 full level

A44C 5/12 (2006.01); **A44C 15/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A44C 5/12 (2013.01); **A44C 15/0025** (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] CH 321229 A 19570430 - BRAEUCHI AUGUSTE [CH]
- [AD] CH 537167 A 19730531 - PIETRO PHILIPPE DE [CH]
- [AD] CH 551771 A 19740731 - PATEK PHILIPPE SA
- [AD] US 1403600 A 19220117 - GEORGE GRAND, et al

Cited by

CN1056008C; JP7109128B1; WO03022089A3

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0056203 A1 19820721; FR 2497444 A1 19820709

DOCDB simple family (application)

EP 81401895 A 19811130; FR 8100224 A 19810108